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Protokół Nr 2/11 
z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 23 lutego 2011 roku. 
 
 

 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1310 a zakończyła o 1710. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak, który 
powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na                        
5 Członków Komisji obecnych było 3, spóźnili się radni: Marzena Garbacz i Zygmunt 
Janoszek). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak przedstawił proponowany porządek obrad. 
Zaproponował, aby wprowadzić nowy punkt 3 dotyczący rozpatrzenia wniosku Rady 
Rodziców z Woli Rzeczyckiej  o utworzenia gimnazjum w Publicznej Szkole 
Podstawowej w tej miejscowości. 
W glosowaniu za wprowadzeniem powyższego punktu i zmianą porządku obrad 
głosowało 3 radnych – jednogłośnie. 
 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Rozpatrzenie wniosku dotyczącego utworzenia gimnazjum w Publicznej Szkole 

Podstawowej w Woli Rzeczyckiej. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI.  Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. III. 
Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska poinformowała, że do Urzędu Gminy wpłynął 
wniosek  od rady klasowej rodziców z Woli Rzeczyckiej z prośbą o utworzenie I klasy 
gimnazjum w Publicznej Szkole Podstawowej w tej miejscowości w roku szkolnym 
2011/2012.  
Powiedziała, że przygotowane zostały materiały dotyczące  oświaty w gminie Radomyśl 
nad Sanem. Następnie przedłożyła informacje o danych demograficznych, planowane 
dochody i wydatki bieżące szkół na rok 2011, koszty poniesione przez gminę na 
funkcjonowanie szkół w latach ubiegłych oraz analizę kosztów funkcjonowania 
gimnazjum w Woli Rzeczyckiej. 
Przedstawione informacje w formie pisemnej stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz wypowiadając się w powyższej sprawie powiedział, że gmina 
dokłada bardzo duże środki na bieżące utrzymanie szkół. Z roku na rok te koszty się 
zwiększają. O ile w 2009r. wydatkowano z budżetu na oświatę ponad 900 tyś zł, to w 
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2010r. było to już kwota przekraczająca 1,5 mln. zł. Ze względów demograficznych, 
obniżającą się liczbę urodzeń, a w konsekwencji ilość uczniów obecnie panuje tendencja 
łączenia szkół czy nawet likwidacji placówek oświatowych.  Wójt wyraził zdanie, że 
utworzenie gimnazjum w Woli Rzeczyckiej byłoby dobrą inicjatywą, ale w obecnej 
sytuacji gminy nie stać na utrzymanie tak małej placówki. Byłoby to spore obciążenie 
budżetu na przyszłe lata. Aspekty ekonomiczne i demograficzne w tej sprawie są 
bezwzględne i analiza kosztów funkcjonowania gimnazjum przemawia za tym, że gmina 
nie będzie w stanie utrzymać szkoły w przyszłości. Brak jest również gwarancji, że 
wszystkie dzieci kończące szkołę podstawową w Woli Rzeczyckiej będą uczęszczać do 
gimnazjum w tej miejscowości. Wójt nadmienił, że przyszłościowo można się zastanowić 
nad utworzeniem oddziału ponadgimnazjalengo w Woli Rzeczyckiej wspólnie ze 
starostwem powiatowym.  
Radny Jacek Pamuła wyraził opinię, że do tej sprawy nie należy podchodzić tylko 
ekonomicznie. Obecnie na terenie gminy funkcjonuje 4 gimnazja i gimnazjum w Woli 
Rzeczyckiej generowało by podobne koszty. Dodał, że trzeba całościowo zastanowić się 
nad istniejącym modelem oświaty w gminie. 
Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak powiedział, że utworzenie gimnazjum w szkole w 
Woli Rzeczyckiej przyniosłoby wiele korzyści przede wszystkim dla młodzieży. 
Umożliwiłoby dzieciom pozostanie w znanym środowisku, a dojeżdżając do innych szkół 
musiałyby pokonywać znaczne odległości. Ponadto szkoła zapewniłaby uczniom 
wszechstronny rozwój, bezpieczeństwo i komfortowe warunki lokalowe. Dlatego ważne 
jest dobro dzieci i nie należy patrzeć na sprawę tylko przez pryzmat finansowy. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz oznajmił, że powstanie gimnazjum w Woli Rzeczyckiej stanowi 
trudny  temat. Sprawę należy dokładnie przeanalizować i przedyskutować. Nie ma 
możliwości, aby na najbliższej sesji, która odbędzie się w dniu 28.02.br. podjąć 
rozstrzygnięcie. Na następnej sesji będzie już możliwość zajęcia się tym tematem i 
podjęcia odpowiedniej decyzji. 
W kwestii  przedszkola w Woli Rzeczyckiej Wójt dodał, że w przypadku nie otrzymania 
dofinansowania na funkcjonowanie przedszkola z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
z budżetu gminy zostanie udzielona dotacja. Punkt przedszkolny w Woli Rzeczyckiej 
otrzyma dofinansowanie w wysokości 40% wydatków bieżących ponoszonych w 
przeliczeniu na 1 ucznia na prowadzenie przedszkola publicznego.  
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad Sanem 
przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminnego Centrum Kultury w 
Radomyślu n/Sanem przedstawił i omówił Dyrektor GCK Hubert Karwan. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie  – 5 głosów  
„za”. 
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Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2013 przedstawiła i omówiła Kierownik Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Nowak - Wojtala. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów  
„za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/4.  
Projekt uchwały Rady Gminy w  sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie 
Związek Gmin Wiejskich Rzeczpospolitej Polskiej przedłożył Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Nie zgłoszono zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 5 głosów  „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 
Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego pn. „Budowa chodników w ciągu dróg 
wojewódzkich: Nr 854 w miejscowości Chwałowice i Nr 856 w miejscowościach 
Antoniów, Radomyśl nad Sanem, Wola Rzeczycka” przedstawiła Kierownik Zespołu 
Infrastruktury Technicznej Ewa Marynowska. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie ( brak radnego Jacka Pamuły). 
 
Ad.IV/6. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Stalowowolskiego (dot. dofinansowania przebudowy drogi powiatowej Antoniów – 
Chwałowice) przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 5 głosów  „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/7. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Stalowowolskiemu (dot. dofinansowania realizacji programu zdrowotnego pn. 
Kompleksowe usprawnienie pacjentów w stacjonarnej opiece długoterminowej) 
przedstawiły Skarbnik Gminy Anna Szeliga i Kierownik GOPS Magdalena Nowak - 
Wojtala. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów  
„za” – jednogłośnie. 
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Ad. IV/8.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Stalowowolskiemu (dot. dofinansowania prowadzenia rehabilitacji i kompleksowego 
wspomagania rozwoju dzieci zagrożonych niepełnosprawnością  i niepełnosprawnych z 
terenu powiatu stalowowolskiego, zamieszkałych w gminie Radomyśl nad Sanem) 
przedstawiły Skarbnik Gminy Anna Szeliga i Kierownik GOPS Magdalena Nowak - 
Wojtala. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu   – 5 
głosów  „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/9.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radomyśl nad Sanem na lata 2011 – 2014 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 
Szeliga. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 5 głosów  „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/10.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na rok 2011 przedstawiła i 
omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Po dyskusji i złożonych wyjaśnieniach projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
w głosowaniu  – 3 głosy „za”, 2  głosy „wstrzymujące”. 
 
Ad. IV/11.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 
gminy środków stanowiących fundusz sołecki omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 5 głosów  „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. V.  
Spraw bieżących i wolnych wniosków nie było. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                              Jan Ziemniak  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 


